



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 组织的活动预告

CCP Notice

2018年3月20日星期二：CCP 将举办火锅活动。任何人来参加，请准备带上一种足够 15 人分享的火锅配料。如你们有兴趣参加，请在我们的微信 CCP 小组中报名，列出你的姓名和带来配料，或通过电子邮件联络我们：ccp@cawoking.org.uk。欢迎会员和非会员有兴趣的朋友一起来参加！

20th March 2018 Tuesday: CCP will be held Hot Pot activity. Anyone wants to participate, please bring one kind of hot pot ingredient that can enough for 15 peoples sharing. If you are interested in participating, please sign up in our WeChat CCP group, list your name and bring ingredients, or email us at: ccp@cawoking.org.uk. Both members and non-members are welcome to come together.



收费：会员每人两镑，非会员每人三镑。请注意，**不需要带小菜**来分享。凡未带**火锅配料**者，每人多交五镑。

Costs: Member £2 each Non-Members £3 each. Please note **do not** need to bring main dishes along to share. Those who does not bring any **hot pot ingredient** along will pay an additional £5 per person.

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	活动开始
10:45am - 1:30pm	hotpot	火锅活动
1:30pm - 2:00pm	washing up and clean	洗涤和清洁整理

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road,
Woking GU22 9AT

联络人/Contact : 孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum ccp@cawoking.org.uk
or via CCP wechat group